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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Разработка технологии и оснастки для изготовления тонколистовой детали «Поддон» с применением компьютерного моделирования».Цель работы – продемонстрировать полученные в ходе обучения навыки на разработке технологического процесса изготовления детали «Поддон» с применением компьютерного моделирования.Решаемые задачи: 1. Расчет размеров инструмента для всех операций 2. Расчет силовых параметров всех операций 3. Выбор средств автоматизации 4. Проектирование цеха 5. Экономический расчет6. Безопасность жизнедеятельности.
        

        
          The theme of graduation thesis: "Development of technology and equipment to produce sheet details a "Pallet" using computer simulation".Purpose – to demonstrate the skills acquired during the training in the development of the technological process for the manufacture of the "Pallet" part using computer simulation Tasks that were solved during the research:Tasks to be solved: 1. Calculation of tool sizes for all operations 2. Calculation of power parameters of all operations 3. Choice of automation tools 4. Stamping shop design5. Economic calculatio 6. Life safety.
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